
Referat bestyrelsesmøde  

Mandag den 04-11-2019 

 
1: 

Referat fra forrige bestyrelsesmøde blev godkendt  

  

2: Siden sidst fra Formanden 

 

Mogens fik i det tidlige forår besked/afvisning af taksatoren på at den sidste oversvømmelse var en 

Forsikringssag pga. Der ikke var etableret dige ved havnen, men senere blev vi af en eller anden 

grund godkendt af selskabet igen og de giver os dækning igen. 

Bjarne har ikke fået opgørelse fra forsikringsselskabet vedr. den selvrisiko der er angivet i vor 

police den skulle nok også gå lige op med det strømforbrug der blev anvendt til affugtning af 

skaden. Så vi holder lav profil. 

 

Der har været en del havneudvalgsmøder vedr.:  

Projekt sukkerfabrikken 

Pæle-byggeri i havnen i vandet   

Ansøgning om redningsstiger m. lys  

Husbåde og autocampere 

 

 

3: Økonomi 

Bjarne annoncerede at klubben ville få underskud på driften i år det skyldes at vi har haft en del 

meget nødvendige udgifter på kompressoren der var sikkerhedsrelaterede 

Vi har for tiden to bankkonti: 

Kapitalkontoen: 50.001,oo kr. 

Driftskontoen: 10.752,03 kr. 

 

Foredraget med Mikkel Beha er blevet droppet i denne omgang da han har været i de fleste byer  

I Sydsjælland og på Falster. Vi fortsætter undersøgelse af andre arrangementer evnt. i samarbejde  

Med Thorsvang eller andre aktører der har egnede lokaler 

 

 

Eventuelt:  

 

Følgende aktiviteter blev aftalt og datosat: 

 

Julefrokost den 13-12-2019 

Bestyrelsesmøde den 13-01-2020 

Prøvedyk den 10-12-2020  

Generalforsamling den 24-01-2020 

 

 

Ovenstående referat blev godkendt af nedenstående: 

 

 

 

 

 

 


